To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: THE PROFESSIONAL COMPANY FOR REAL ESTATE INVESTMENT AND HOUSING Date: 11-04-2023 02:01:00 PM	السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: المهنية للاستثمارات العقارية والإسكان التاريخ: 11-04-2023 PM 02:01:00
The Extraordinary General Assembly Meeting of THE PROFESSIONAL COMPANY FOR REAL ESTATE INVESTMENT AND HOUSING was held on 12:00 On 11-04-2023 at Teams. The shareholders participation in the General Assembly Meeting was 62.29%.	عقدت الهيئة العامة لشركة المهنية للاستثمارات العقارية والإسكان بتاريخ 11-04-2023 على 12:00 اجتماعا غير عادي وذلك في تطبيق Teams وبنسبة حضور 62.29 %.
Subject: Decreasing the company's Capital	الموضوع: تخفيض راس المال
The General Assembly approved the decrease of the company's capital from 29427200 to 27367296 through:	حيث وافقت الهيئة العامة على تخفيض رأسمال الشركة من 29427200 سهم/دينار إلى 27367296 سهم/دينار, وذلك عن طريق:
The Capital Decrease Method	طريقة تخفيض رأس المال
The Capital Decrease Method  Returning part of its capital to shareholders as cash back	<b>طريقة تخفيض رأس المال</b> إرجاع جزء من رأس المال نقدا ِللمساهمين
<u>'</u>	